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Јелко Кацин, специјални известилац европског парламента за Србију поново је почео да
дели лекције из лепог понашања српским дипломатама. Тим поводом, он је оштро
критиковао српског министра иностраних послова Вука Јеремића који наводно у својим
изјавама показује дволичност српске дипломатије. Овом приликом се по ко зна који пут
очитује какав је однос европске дипломатије према Србији и њеним настојањима да
напокон уђе у ту фамозну Европу. Добили смо једну посластицу, 19. децембра уследиће
толико жељено укидање виза за грађане Србије тако да ћемо сасвим слободно и
опуштено моћи да путујемо по Европи, пардон то неће важити за све грађане Србије,
наиме, мноштво њих неће моћи нигде да путује јер су остали без посла, али боже мој,
битно је што ћемо макар и у начелу моћи да путујемо по Европи, а можда и шире преко
Франкфурта…

  

Међутим да ли ћемо дефинитивно постати и део те Европе, е па за то ћемо морати још
да чекамо, а у међувремену ћемо морати да слушамо прекоре и оштре критике Кацина и
сличних, који имају потребу да критикују српску дипломатију која очајнички покушава да
игра између две или можда три ватре. Идемо редом…

  

Почело је најавом поменутог министра иностраних послова да ће Србија до краја године
поднети кандидатуру за чланство у ЕУ. На то се нико други него Кацин осврнуо рекавши
да је таква изјава преурањена и да је уопште и неодговорно давати такве изјаве јер се
морају поштовати, нека само Европљанима знана правила игре…Другим речима, Кацин
је хтео да каже следеће: чекај полако, па где сте бре пожурили?! Визе само што вам
нису укинуте, ко вам је дозволио да се залећете и надате и да можете поднети
кандидатуру до краја године? Али чини ми се да и ово није било толико страшно, оно
што је највише наљутило Кацина изгледа да представљају скорије Јеремићеве изјаве у
којима се он позива на петовековно робовање Србије под Турцима…Јеремић зна да ће
Турска, изгледа чак и дуже од Србије чекати на пријем у ЕУ, па је у недавном обраћању
у европском парламенту, наш министар изразио бојазан да ће се тренутно ширење ЕУ
зауставити  код хрватске границе. И та Европа треба да мало предахне од пријема
нових чланица зар не…?
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Изражавајући жалост што је Србија у истом возу са Турском, министар је изазвао
дипломатски скандал. Ко је он да изјави тако нешто? Наравно, Кацин је одмах осетио да
је потребно да подигне глас и да прозове Јеремића како би га оптужио за дволичност
коју је он иначе и испољио приликом посете Анкари, када је саопштио да су Турска и
Србија фактор стабилности на Балкану. Сачувај нас Боже такве стабилности! Међутим,
колико је српској власти поменути Кацин трн у оку довољно говори и Ђелићева изјава
коју је још прошле године дао на међународној конференцији у Љубљани :

  

"Сви ме знате, ја сам човек дијалога, али нема разлога да специјални известилац за
Србију буде Јелко Кацин и ми ћемо тражити његову смену. Нема разлога да изасланик и
известилац буде неко ко је тако отворено стао на страну сепаратиста, неко ко није
показао никакву жељу да има уравнотежен и избалансиран приступ земљи за коју је
известилац. Сигуран сам да Европски парламент има велики број високо
квалификованих парламентараца, који ће на много бољи начин приступити тој
функцији", рекао је Ђелић у својој изјави која је објављена на сајту Б92. Ето видимо да је
чак и свима познати човек дијалога приметио да је Јелко Кацин негативац у целој причи.

  

Чак и оваква власт Србије увиђа да бивши словеначки министар одбране, који је своју
каријеру започео као новинар, уредник словеначког часописа ”Одбрана”, није подобан за
функцију коју врши. Остаје да видимо да ли Кацин у Београд долази само да подели
пацке “неодговорним “српским политичарима који дају неумерене изјаве или ће у плану
његове посете бити и понека ћушка српској власти. У сваком случају, Европска Унија
преко својих специјалних изасланика, бивших новинара и министара одбране напредних
“про-Европских”земаља попут Словеније дели лекције непослушним министрима
иностраних послова који својим наводним неумереним изјавама штете угледу Србије и
ЕУ…Битно је да је исти Кацин изјавио како ЕУ представља награду која чека Србију али
тек уколико Србија испуни све своје обавезе и изручи лица која су оптужена за ратне
злочине. Кацин није заборавио да помене да Србија ипак није испунила све услове и да
је још рано да се нада пуноправном чланству у ЕУ. Какве будалаштине! Србија све више
наликује неком послушном кућном љубимцу који треба да својом верношћу награди сваки
гест свог господара. Штета што ЕУ није послала неког свог специјалног изасланика у
Румунију која је упркос томе што је у јануару месецу пре две године постала пуноправна
чланица ЕУ пролази кроз један од најтежих момената у својој новијој историји, још од
доба озлоглашеног Секуритатеа и сада дрхтећи, са зебњом очекује резултате нових
избора. Питање је само колико ћемо морати да слушамо изјаве разних специјалних
изасланика који нам деле лекције из лепог понашања… Али сви ми добро знамо да Срби
ретко када поштују бонтон, зар не?
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